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Protokoll fört vid Vemdalsskalets Vägförening ordinarie årsstämma 2023-04-07 

 

Plats Vemdalsskalet Högfjällshotell 

Datum 23-04-07 

130 registrerade medlemmar från vägföreningen 

59 st fullmakter 

Ca 190 personer närvarade totalt 
 

1. Årsstämman öppnades 

Föreningens ordförande Roy Hansson hälsade alla välkomna. 

 

2. Val av ordförande och sekreterare för stämman 

Till årsmötets ordförande valdes Anna Fries och till sekreterare valdes Kristina Ed. 

 

3. Val av två justeringspersoner, tillika rösträknare 

Till justeringsmän och tillika rösträknare valdes Anders Fredriksson och Magnus 

Bakke.  

 

4. Godkännande av dagordning 

Den utsända dagordningen godkändes. 

 

5. Godkännande av kallelse. Utskickad 14 dagar innan stämman i enlighet med 

stadgarna.  

Kallelse utskickad via Vägfas 2023-03-23. Kallelse utskickad via brev till 

medlemmarna förutom de medlemmar som önskat få kallelsen via e-post. Mötet 

godkände att kallelsen skickats ut till samtliga medlemmar enligt stadgarna. 

 

6. Styrelsens årsredovisning för det gångna verksamhetsåret. Bilaga 1 

Föreningens ordförande Roy Hansson presenterade bokslut 2022. Christer Sjödin 

presenterade vad som har gjorts under året.  

 

7. Revisionsberättelse Bilaga 2  

Revisor Carl Martinsson och Örjan Olsson har skriftligen lämnat revisionsberättelse i 

underlag för årsmötet. Revisor Carl Martinsson redogjorde för revisionsberättelsen. 

Revisorerna föreslog att resultat- och balansräkning fastställs och att styrelsen 

beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022. Mötet godkände fastställande av 

resultatet -och balansräkningen. 

 

8. Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen  

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 2022. 

 

9. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 

Therese Svedberg från REV Riksförbundet Enskilda Vägar närvarade via länk, för att 

svara på frågor. 
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9a. Förslag från styrelsen om att ändra andelstal för bostad enligt 43 a § 

anläggningslagen. Bilaga 3 

Förslag godkändes, röstning mer än 2/3delar godkände förslaget. 

 

9b. Motion dubbla andelar vid permanentboende från Mats Sjöstedt Ripfjället 

samt motion om andelstal från Agnetha Selling och Hans Lissdaniels Ripfjället. 

Bilaga 4 

Stämman beslutade att godkänna styrelsens svar. 

 

9c. Motion medlemsdialog från Mats Sjöstedt Ripfjället. Bilaga 5 

Stämman beslutade att godkänna styrelsens svar. 

 

9d. Motion mailadress styrelse från Mats Sjöstedt Ripfjället. Bilaga 6 

Stämman beslutade att godkänna styrelsens svar. 

 

9e. Motion skottning av infarter från Peter Sundlöf Ripfjället. Bilaga 7 

Stämman beslutade att godkänna styrelsens svar. 

 

9f. Motion angående plogskador från Peter Sundlöf Ripfjället. Bilaga 8 

Stämman beslutade att godkänna styrelsens svar. Stämman enades om det är allmänna 

skadeståndsrättsliga principer som gäller om något skulle inträffa. 

 

9g. Motion snöröjningsavtal från Peter Sundlöf Ripfjället. Bilaga 9 

Therese från REV förtydligar att styrelsen inte är skyldig samt inte bör lämna ut 

handlingar av det här slaget. Stämman beslutade att godkänna styrelsens svar.  

 

9h. Motion om Facebook sida från Peter Sundlöf Ripfjället. Bilaga 10 

Stämman beslutade att godkänna styrelsens svar.  

 

9i. Motion medlemsenkät från Mats Sjöstedt Ripfjället Bilaga 11 

Stämman beslutade att godkänna styrelsens svar. 

 

9j. Inkommen skrivelse från Valberedningen, mailat genom Clary Rex Ripfjället. 

Bilaga 12 

Stämman beslutade att skrivelsen är besvarad. 

 

9k. Inkommen skrivelse angående brev som ej är besvaras mm från Wesslans 

samfällighet. Bilaga 13 

Stämman beslutade att skrivelsen är besvarad.  

 

10. Rapport från arbetsgrupp angående plogning av infarter.  

Stämman 2022 beslutade att tillsätta en arbetsgrupp och beslut skall tas på årets 

stämma. 

Claes Gozzi och Mikael Jeppling rapporterade plogning av infarter. Claes informerade 

att föreslaget är att plogning av infarter kommer att fortsätta som tidigare. 

Röstning, stämman beslutade att fortsätta ploga infarter så som det gjorts tidigare. 
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11. Beslut om arvode till styrelse och revisorer. Bilaga 14 

Vid årsstämman i fjol bestämdes att valberedningen ska komma med förslag till 

styrelsearvode. Clary Rex presenterade ett förslag om fördelningen av arvode till 

styrelsen och revisorer. 

Stämman röstade och godkände valberedningens förslag i storlek, styrelsens 

ordförande beslutar fördelningen inom styrelsen.  

 

12. Fastställande av styrelsens förslag till inkomst- och utgiftsstat samt 

debiteringslängd. 

Stämman beslutade att det fastställs. Det nya budgetförslaget godkändes av stämman. 

Respektive fastighet inbetalningsavi för avgiften för föreningen 2023 beslutade att 

vara utskickad samt betald innan 31 maj 2023. Avgift per andel 3600 kr.  

  

13. Val av styrelse och suppleanter, mandattid två år, samt utseende av ordförande 

för ett år. 

Valberedningen bestående av Clary Rex presenterade förslag av ny styrelse, dock 

förutsatte förslaget att Ingegerd Hagelin och Roy Hansson entledigas eftersom dom 

har ett år kvar på sin mandatperiod. Både Ingegerd och Roy meddelar att de gärna 

sitter kvar mandatperioden ut. Eftersom styrelsen fått ansvarsfrihet i tidigare punkt 

ansåg stämman att det inte fanns skäl att entlediga dessa. Förslaget föll därmed och 

valberedningen drog tillbaka sitt förslag och tackade nej till att på mötet ändra och 

lägga fram nytt förslag där Ingegerd och Roy inkluderades. Bilaga 14 

 

Anders Söderberg som tidigare under året avgått ur valberedningen presenterade ett 

motförslag till styrelse. 

Stämman beslutade att Anders Söderberg förslag till styrelse godkändes. 

 

Ordinarie Ledamöter 

 

Kvarstår 1 år Roy Hansson  Ledamot 

Kvarstår 1 år Ingegerd Hagelin Ledamot 

Omval 2 år Claes Gozzi Ordförande 1 år 

Omval 2 år  Kristina Ed Ledamot 

Nyval 2 år Christer Sjödin Ledamot 

 

Suppleanter 

 

Kvarstår 1 år Roine Fransson Suppleant 

Kvarstår 1 år Håkan Wiklund Suppleant 

Nyval 2 år Ola Wiklund Suppleant 

 

Avgående ledamot  

Marcus Norlander 
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14. Val av revisorer och suppleanter 

 

Kvarstår 1 år Carl Martinsson Ordinarie revisor 

Kvarstår 1 år Örjan Olsson Ordinarie revisor 

Omval 1 år Camilla Hamrelius Revisor suppleant 

Nyval 1 år Rolf Svensk Revisor suppleant 

 

 

15. Val av valberedning 

 

Anders Söderberg Sammankallande 

Daniel Årsjö  

Anders Varg  

 

16. Ordförande Anna avslutade stämman,  

Claes Gozzi ny ordförande i vägföreningen tackar för förtroendet. 

 

17. Övriga frågor / Övrigt som inte innefattar beslutet 

 

Rikard Abramson Vägslitageavgift Styrelsen svarar, beslut 

tagit vägslitageavgift 

10 000 kr + adm avgift då 

bygglov beviljas. 

 

Keith Sahlin Smältvatten rinner ner mot 

fastighet 56:52 Lindgrens 

Väg.  

Styrelsen svarar att en 

översyn bör göras.  

 

18. Meddelande av tid och plats för protokolljustering samt protokollet 

tillgänghållande för medlemmarna. 

Protokollet ska vara justerat till den 2023-04-21 och därefter finnas tillgängligt på 

hemsidan samt Härjedalens Ekonomi AB.  

 

19. Avslutning 

Roy Hansson avtackades, lämnar ordförande posten och Markus Nordlander lämnar 

posten som ledamot.  
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Bilagor 

Bilaga 1  Årsredovisning 

Bilaga 2 Revisionsberättelse 

Bilaga 3 Förslag från styrelsen om att ändra andelstal för bostad enligt 43 a 

§ inläggningslagen. 

Bilaga 4  Motion dubbla andelar vid permanentboende från Mats Sjöstedt 

Ripfjället samt motion om andelstal från Agnetha Selling och Hans 

Lissdaniels Ripfjället 

Bilaga 5  Motion medlemsdialog från Mats Sjöstedt Ripfjället  

Bilaga 6 Motion mailadress styrelse från Mats Sjöstedt Ripfjället. 

Bilaga 7 Motion skottning av infarter från Peter Sundlöf Ripfjället. 

Bilaga 8 Motion angående plogskador från Peter Sundlöf Ripfjället. 

Bilaga 9 Motion snöröjningsavtal från Peter Sundlöf Ripfjället. 

Bilaga 10 Motion om Facebook sida från Peter Sundlöf Ripfjället. 

Bilaga 11 Motion medlemsenkät från Mats Sjöstedt Ripfjället 

Bilaga 12 Inkommen skrivelse från Valberedningen, mailat genom Clary Rex 

Ripfjället. 

Bilaga 13 Inkommen skrivelse angående brev som ej är besvaras mm från 

Wesslans samfällighet. 

Bilaga 14 Valberednings styrelseförslag verksamhetsåret 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kristina Ed Sekreterare Anna Fries Årsmötesordförande 

 

 

Magnus Bakke Justeringsman Anders Fredriksson Justeringsman 
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